
ZÁPISNICA Z 26. KONGRESU CEP 

 

 

Prezentácia prítomných zástupcov jednotlivých federácií. Prítomných 18 + 6 so splnomocnením 
zastupovania = 24 = VZ je uznášaniaschopné.  
Za SFP bola prezídiom SFP nominovaná na zastupovanie Jana Lazarová, ktorá tiež dostala 
splnomocnenie od Srbska. 

1. Reporty za rok 2024 
• Report Prezidenta CEP 

Hlasovanie: všetci za, nikto proti, nikto sa nezdržal 
Schválený 

• Report Sekretára CEP 
Hlasovanie: všetci za, nikto proti, nikto sa nezdržal 
Schválený 

• Report audítorov 
Hlasovanie: všetci za, nikto proti, nikto sa nezdržal 
Schválený 

• Report Pokladníka CEP 
Hlasovanie: všetci za, nikto proti, nikto sa nezdržal 
Schválený. 



2. Finančné správy 2024 
Hlasovanie: všetci za, nikto proti, nikto sa nezdržal 
Schválené 

3. Rozpočet 2026 
Na základe vstupu zástupcu Nemecka a Maďarska, ktorí apelovali na väčší rozvoj 
juniorského pétanque, Prezident CEP navrhol upraviť rozpočet a pridať 10 000 eur na rozvoj 
juniorského pétanque. 
Hlasovanie (rozpočet s úpravou o 10000 eur): všetci za, nikto proti, nikto sa nezdržal 
Schválený. 

4. Správy komisií CEP 
• Technická komisia (Michael Regelin) 
➢ Úprava formulácie pre Eurocup, kto je „designated woman“ – hociktorá žena z tímu 
➢ mnoho návrhov a živá diskusia (napr. coach ako hráč?, CEP balíčky ubytovania pre 

šampionáty); na tento rok sú už systémy schválené; návrhy boli zapísané a budú 
prediskutované predstavenstvom CEP 

• Rozhodcovia (Sjoerd Pietersen) 
➢ práca rozhodcov na ME, skúšky, 7 nových kandidátov na rozhodcovské skúšky 

• Coaching (Bárnabas Novak) 
➢ minulý rok sa CEP rozhodlo neorganizovať školenie pre coachov 
➢ tento rok v spolupráci s FFPJP – 3 tréneri pre rôzne úrovne účastníkov, termín: prvý 

víkend júna; 3-ročný program, ktorého výstup by mal byť certifikát coacha; nemusí to 
byť ten istý človek celé 3 roky; CEP očakáva v prvom rade spätnú väzbu od federácií za 
prvý rok; za CEP je zodpovedný Prezident CEP a Marija Silova 

5. Transfery – report (Jean-Luc Melleker) 
➢ všetko je ok, okrem kvality dokumentov odosielaných na CEP 
➢ ak má federácia akúkoľvek otázku, Jean-Luc je k dispozícii 
➢ detailný report je súčasťou Reportu CEP za rok 2024, ktorý bol odoslaný federáciám 

6. Prehľad roka 
➢ počet hráčov – sme späť na číslach spred covidu  
➢ poďakovanie všetkým federáciám za spoluprácu pri zbieraní dát 
➢ najväčšie federácie: 1. FR, 2. Nemecko, 3. Belgicko/Holandsko/Švédsko 
➢ počet juniorov a espoirs klesol (najväčší počet U18: 1. Turecko 60 %, 2. Maďarsko 28 

% , 3. Slovensko 11 %); v ostatných kategóriách vzostup (2 federácie s najväčším 
vzostupom: Maďarsko a Švédsko) 

➢ detailný prehľad je súčasťou Reportu CEP za rok 2024, ktorý bol odoslaný federáciám 
7. Návrh Slovinska – zorganizovať ME veteránov žien 

➢ Nemecko: podľa kategórií, ženy veteráni sú druhá najväčšia skupina 
➢ Slovensko/Srbsko: máme delenie kategórií pre ostatné šampionáty – muži/ženy, 

chlapci/dievčatá, espoirs muži/espoirs ženy – veľa sa hovorí o podpore nárastu počtu 
žien v (našom) športe, je čas dať rovnaké šance ženám aj v kategórii veteránov 

➢ dlhá a živá diskusia: Škótsko, Maďarsko, Nemecko, Dánsko, Slovensko, Srbsko 
otvorene za, Francúzsko + Holandsko: proti 

➢ záver: CEP pripraví dotazník, ktorý rozpošle federáciám, kde budú môcť vyjadriť 
názory a následne CEP urobí sumár, zasadne a pripraví výstup na hlasovanie 

8. Jeu Provencal (ďalej JP) – prezentácia 
➢ poďakovanie CEP a FFPJP za možnosť odprezentovať JP na Kongrese CEP 
➢ pétanque vyšiel zo JP – každý pozná príbeh hráča z Le Ciotat, ktorý hral JP, ale 

nemohol kvôli zdravotným problémom pokračovať a jeho kamaráti teda navrhli, že 



nebudú hrať s rozbehom, ale z jedného miesta, s nohami spolu – čo sa stalo 
základom pétanque 

➢ zvyčajne sa hrajú dvojice; JP je fyzicky náročnejšia ako ptq, hrá sa na 15-20 m, 
s rovnakými guľami ako ptq, má prísnejšie pravidlá ako ptq, rovnako ako ptq nemá 
obmedzenie veku 

➢ štruktúry JP vo Francúzsku sú veľmi dobre rozvinuté 
➢ prezentácia JP prebehne aj na ME Espoirs 2025 

9. šampionáty 2025, 2026, 2027 
➢ 2025 ME mužov/veteránov a ME espoirs potvrdené, že všetko je ok 
➢ na ME mužov je teraz prihlásených 35 tímov, čo je doterajší rekord 
➢ na ME veteránov 28 tímov 
➢ oficiálny tím za každú federáciu = 6 ľudí, transfery iba na dni ME; na ME mužov 

a veteránov budú návštevníci platiť vstupné; program bude do 2 týždňov 
➢ espoirs: nové miesto, pozn. Nemecka: zabezpečiť, aby sa na mieste a v blízkosti ME 

nepredával žiadny alkohol (minulý rok to bol problém na ME) 
➢ Eurocup: pravdepodobne znovu v Douais; pozvánka do max. 4 mesiacov 
➢ 2026: ME jednotlivci+dublety – Španielsko; presné dátumy + miesto do max. 1 

mesiaca 
➢ 2026 juniori, espoirs, ženy – Atény, Grécko, 20 km od letiska; juniori/espoirs a vzápätí 

ženy 
➢ 2027 muži a veteráni – Belgicko; ešte nie definitívne potvrdené 

10. Iné / rôzne 
➢ Stephane Pintus, prezident Monaka a člen predstavenstva FIPJP, nové správy 

z kongresu FIPJP: 
– voľby: teraz sú títo kandidáti: na Prezidenta Gerard Schneider + ostatní Stephane 
Pintus, Michael Dörhöfer a Bruno Fernandez 
- členské poplatky FIPJP 2025 do konca mája – na základe toho, kto zaplatí, rozdelia 
miesta na šampionáty podľa kontinentov 
- pre tento rok platí ešte neobmedzený počet tímov, ale ak sa prihlási viac ako 48, 
FIPJP si vyhradzuje právo zorganizovať kvalifikačný turnaj 1 deň pred MS, podľa v tom 
momente aktuálneho svetového rankingu; tí, ktorí sa nekvalifikujú, majú právo 
zúčastniť sa Pohára národov; Európa má 9-10 miest z 12 kvalifikovaných z minulého 
roka, miesto a dátum budú oznámené čoskoro, 
- nové pravidlo: FIPJP akceptuje iba kompletné tímy pre jednotlivcov a dublety (4 
hráči/hráčky) 
- limit 48 tímov max bude platiť tiež na všetky ostatné MS ženy, single, dublety...; ak 
bude viac tímov, prebehne kvalifikačný turnaj 
- od r. 2026 kvalifikácia bude vždy: top 24 tímov sa kvalifikuje automaticky na ďalší 
šampionát 
- MS juniori 2025 – Kanada zrušená (kvôli odstúpeniu sponzora z dôvodu 
nariadeniam Trumpovej vlády), MS bude inde 

 

KONIEC KONGRESU 

V Luxembursku zapísala dňa 12. 4. 2025 Jana Lazarová 


